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Subject: RE: vervolg maatregelen geneesmiddelenprijzen
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Dank EEE
Ziet er goed wit. Mis nog wel in de toelichting iets meer onderbouwing, vanwege Corona vind ik mager. Wat maakt Corona

dat specifiek deze wijziging nodig 1s?

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:[ESET BEEEDN invvs ol
Datum: woensd 5 mrt. 2020 3:40 PM

Adi <JREC (m invws.nl>,

) <P minvws.nl>,Kopie:

Onderwerp: RE: vervolg maatregelen geneesmiddelenprijzen

Ha IEEEENon EEE
Hierbij de eerste versie van de regeling en de toelichting.
@ voeg jij hierin de nog missende onderdelen?

De bijlage zal morgen gevuld worden door het CIBG.

Groeten,

van:ICSE<BEXET0 minvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 14:49

Onderwerp: RE: vervolg maatregelen geneesmiddelenprijzen

Ha RESakkoord. Optie 2 heeft ook mijn voorkeur. Begrijp ik goed dat terugwerkende kracht niet mogelijjk is (1 maand

werken met vastgestelde prijzen)?

Graag zie ik de regeling nog wel, als de Marjolein weg niet handig 1s (1k ben meestal niet lang weg van mijn computer

hoor) ook goed via de mail (heb ik altijd bij me op de telefoon).

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

van: INEXECN) -IEEEXN inv o>Datum: woensdag 25 mrt. 2020 2:14 PM

@minvws.nl>

Quinsol ICE) ERE icv...IEEE
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Onderwerp: vervolg maatregelen geneesmiddelenprijzen

IEE
WarenBE) en ik gisteren en eergisteren nog bezig met een spoedregeling om de onderkant van de markt te ontlasten door de

Wgp en het GVS daarvoor los te laten; vandaag zitten we al weer in een hele andere werkelijkheid. Van Rijn heeft besloten dat

hij de herijking van de Regeling maximumprijzen per 1 april niet in werking wil laten treden. Hij wil zoveel mogelijk rust in de

markt.

Er zijn hierbij twee mogelijkheden:
1) De regeling die per 1 april in werking zou treden wordt geheel ingetrokken. We stellen dan dat de Minister heeft onderzocht

of er aanleiding is om de prijzen te wijzigen, maar hiervan, gelet op de coronacrisis, heeft afgezien (zie artikel 3, eerste lid,

Wgp). Dit is het minste werk, maar heeft als nadeel dat er ook een aantal prijzen omhoog zouden gaan per 1 april.
Waarschijnlijk zou je rechtszaken hiertegen wel winnen, maar gelet op het doel om rust te creéren in de markt, is dit niet

wenselijk.
2) De voorkeur gaat daarom uit om de regeling die per 1 april in werking zou treden in trekken, maar de huidige Regeling

maximumprijzen wel zodanig te wijzigen dat de prijzen die omhoog zouden gaan, nog steeds omhoog gaan. We stellen dan

dat de Minister heeft onderzocht of er aanleiding is om de prijzen te wijzigen en dat hij gelet op de coronacrisis alleen

aanleiding ziet om prijzen aan te passen die omhoog gaan. Dit past ook bij de Transparantierichtlijn (89/105) die vanuit

bescherming van de fabrikanten verplicht om minimaal één keer per jaar (NL doet 2 keer per jaar) te onderzoeken of de

prijzen aangepast moeten worden.

Er is nog wat gedoe over de uitvoering, omdat de Z-index niet meer tijdig aangepast kan worden. Het lijkt er daarom op dat de

branche wel één maand met de nu vastgestelde prijzen zal moeten werken. Aangezien de Z-index niet een overheidssysteem is,

kunnen we daar niets aan veranderen.

Ik zal optie 2 gaan uitwerken in een regeling en toelichting met input van GMT en het CIBG. De regeling moet morgen, uiterlijk

vrijdag bij de Minister liggen. Is het misschien mogelijk dat je geen paraaf geeft, maar instemt met de inhoud van deze mail?

Ik hoor graag!

Groeten,


